



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,

P21048

各位家長：

F.1 Life Wide Learning Day

中一級「全方位學習日」

This circular informs parents about the arrangements of Life Wide Learning Day for F.1 students on 21st January, 2022 (Friday). This is our school-based initiative in response to the EDB's call for the provision of Other Learning Experiences for students. Students will be given the valuable opportunity to experience brand new learning environment that will broaden their horizons and open their minds. Back in the classroom, they will later be given ample time to share their new found knowledge and skills with schoolmates and teachers. The details of the day for F. 1 students are as follow:

茲遵照新學制之理念—為學生在課室及常規學習以外提供「其他學習經歷」(OLE)，本校將於2022年01月21日(星期五)舉行全校「全方位學習日」。全方位學習是透過不同學習環境，讓學生可親身體驗另類學習模式，旨為擴闊學生的學習空間，讓他們得到貫穿學科界限的學習經歷。希望藉該活動，提升學生的協作學習及相互交流的能力，達至全人發展。

中一級活動詳情如下：

	Venue 活動地點	Name of Activities 活動名稱	Meeting point 集合地點	Time for roll call 點名時間	Dismissal location 解散地點	Dismissal time 解散時間	Payment Details 費用詳情
F.1 中一	Hong Kong Disneyland 香港迪士尼樂園	Disney Youth Programs 迪士尼青少年團隊活動計劃	Hong Kong Disneyland Main Entrance 香港迪士尼樂園正門入口	09:45a.m.	Hong Kong Disneyland 香港迪士尼樂園	13:15p.m.	\$100

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長
29th November 2021 二零二一年十一月二十九日

